

Kindrofera (KFR) Whitepaper

Overview

Kindrofera is a revolutionary cryptocurrency designed to simplify global logistics payments, including maritime, land, and air freight services. It provides a seamless and transparent payment ecosystem tailored for logistics companies and customers.

Vision

To become the leading digital currency for international logistics, ensuring fast, secure, and cost-effective transactions worldwide.

Mission

To connect logistics companies and customers through a unified payment solution with unmatched transparency and efficiency.

Tokenomics

Token Symbol: KFR

ICO Price: \$1

Launch Price: \$7

Distribution:

- 70% ICO Sale
- 20% Exchange Sale
- 10% Team & Marketing

Staking: Earn 1% daily rewards when storing tokens with the company, or request withdrawal to your own wallet (e.g., MetaMask or Trust Wallet).

Technology (Binance Smart Chain)

Kindrofera is built on Binance Smart Chain (BSC) to ensure low fees, high scalability, and secure smart contract transactions.

Proof of Ownership

Users must verify their identity when creating an account.

This feature links token ownership to personal identity, providing the highest level of security and ensuring that your capital remains safe.

Roadmap

Sept 2025: ICO Launch

Sept 2026: Platform Expansion

Sept 2027: Strategic Partnerships

Sept 2028: Official Launch at \$7

Security

Multi-layered security protocols with identity-based token ownership guarantee unmatched protection of user assets.

Contact

Website: www.kindrofera.com

Email: info@kindrofera.com

Telegram: [@kindrofera](https://t.me/@kindrofera)

Phone: +1 914 339 5399

الورقة البيضاء الخاصة بعملة كندروفيرا

نظرة عامه

كندروفيرا هي عملة مشفرة ثورية مصممة لتبسيط المدفوعات اللوجستية العالمية ، بما في ذلك خدمات الشحن البحري والبري والجوي. يوفر سلسلة وشفافة نظام بيئي للدفع مصمم خصيصا لشركات الخدمات اللوجستية والعملاء

الرؤية

أن تصبح العملة الرقمية الرائدة للخدمات اللوجستية الدولية ، مما يضمن السرعة والأمان ، والمعاملات الفعالة من حيث التكلفة في جميع أنحاء العالم

المهمة

ربط شركات الخدمات اللوجستية والعملاء من خلال حل دفع موحد بشفافية وكفاءة لا مثيل لهما

التسعير

KFR: الرمز الحرفي
سعر الأكتتاب 1 دولار أمريكي
سعر الإطلاق 7 دولار أمريكي

التوزيع

70% بيع فترة الأكتتاب
20% بيع طرح عام في البورصات
10% ملكية الشركة و التسويق

التخزين

تضمن الشركة تخزين العملات لديها و اعطاء فوائد تخزين العملة بنسبه 1% يوميا علي أن يكون الأرباح موزعة بعملة الدولار الأمريكي او يمكن لمالك العملة الاحتفاظ برصيد عملة كيندروفيرا علي محفظته الشخصيه مثال ميتاماسك , تراست واليت

تكنولوجيا العملة

تم بناء و توثيق عملة كندروفيرا علي شبكة بينانس لضمان رسوم منخفضة ، قابلية عالية للتوسع ومعاملات العقود الذكية الآمنة

خارطة الطريق

سبتمبر 2025 بداية الأكتتاب بسعر 1 دولار أمريكي
سبتمبر 2026: توسيع المنصة
سبتمبر 2027: الشراكات الاستراتيجية
سبتمبر 2028: الإطلاق الرسمي بسعر 7 دولار أمريكي

أثبات الملكية

يجب على المستخدمين التحقق من هويتهم عند إنشاء حساب. تربط هذه الميزة ملكية العملات بالهوية الشخصية ، مما يوفر أعلى مستوى مستوى الأمان وضمان بقاء رأس المال الخاص بك آمنا

الحماية

بروتوكولات أمان متعددة الطبقات مع ضمان ملكية العملة المستند إلى الهوية حماية لأصول المستخدم

التواصل

Website: www.kindrofera.com

Email: info@kindrofera.com

Telegram: [@kindrofera](https://t.me/kindrofera)

Phone: +1 914 339 5399